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Uitgeschreven tekst.

Geachte gemeenteraad,

Hierbij wil ik graag op de hoogte stellen van de inspraak die wij willen plegen als 
Kanovereniging De Batavier voor de wijziging van het bestemmingsplan voor het 
watersportcentrum Ruimt voor de Waal wat nu voorligt. NKSV de Batavier is de oudste 
kanovereniging van Nederland, sinds 1898. We hebben een snelgroeiende jonge 
populatie met drie disciplines die meer ruimte en afwisselend vaarwater nodig hebben. 
We hebben vlak water, we hebben wildwaterslalom en we hebben kanopolo. De 
mogelijkheden op de huidige locatie, dat is het sportpark de Winkelsteegh, zijn beperkt 
met name voor de vlakwater en stromend waterdisciplines zijn daar weinig 
mogelijkheden. En er kan ook maar een kanopoloveld waar we er langzamerhand twee 
nodig hebben. We zijn een echte betersportvereniging. We hebben leden uit alle lagen 
van de bevolking, van scholier tot student, tot en met directeur, buschauffeur, van 
gepensioneerd tot jeugd en mannen en vrowuen van alle leeftijden. En we komen uit alle 
wijken van Nijmegen, maar ook uit omliggende gemeenten. Samen met de 
studentenroeivereniging Phocas, heeft de Batavier meer dan tien jaar geleden aan de 
wieg gestaan voor de samenwerking aan een watersportcentrum. En omdat we het 
potentieel, eigenlijk het potentieel van de nevengeul reeds herkenden voor de actieve 
watersport, voor actieve watersport op eigen kracht, zeg maar. Ook hebben we aan de 
wieg gestaan van de watersport Nijmegen die we mede hebben opgericht. Juist aan de 
Spiegelwaal bij het Bastion zien we veel kansen. We kunnen daar zowel jongeren als 
ouderen in de kano laten stappen en daarmee in contact brengen met de natuur, sport, 
beweging en met elkaar vooral. In de geplande faciliteit onder de brug, in het Bastion, is 
ook voor mensen met een beperking veel rekening gehouden en dat biedt ook weer 
meer mogelijkheden voor mensen om lid te worden van onze sport. Voor onze 
vereniging is het wel een heel spannende stap. We leveren onze zelfstandigheid in en we 
leveren onze open haard in. Onze contributie gaat omhoog, voor de kanosport worden 
we zelfs een vrij dure vereniging en we moet ook nog daarbij groeien. Toch denken wij 
dat dit aan de Spiegelwaal kan. Immers het is een unieke plek en het is dus van het 
grootste belang dat we de de vaart erin houden anders verliezen we de positieve vibe 
die inmiddels bij de leden er is, we kunnen eigenlijk bijna niet wachten om er naar toe te 
gaan. Maar als je de vibe verliest, verlies je ook het draagvlak. Door de nabijheid van 
nieuwe wijken zoals Nijmegen-Noord en het fantastisch afwisselende vaarwater, denken 
we dat we die groei er wel in krijgen. En door die groei komt natuurlijk ook extra 
energie en kracht van de vrijwilligers vrij. En daarom zijn we er als kanovereniging van 
overtuigd dat onze vereniging aan de Spiegelwaal er nog wel 122 jaar tegen kan. 
Graag willen we toch ook als bestuur en leden van de Batavier uw aandacht vragen voor 
een aantal punten. 
 Als eerste willen we de gemeente bedanken voor de inzet en de 

oplossingsgerichtheid. Ik als Batavier ervaar de manier waar op de gemeente 
Nijmegen voor onze vereniging de boel mogelijk maakt zeer positief en zeer 
constructief. We zijn dus erg blij dat we nu, na toch wel een behoorlijk aantal jaren 
op dit punt zijn aangestapt. Door het uitstappen van de Roeivereniging de Waal uit 
ons project is er wel behoorlijk vertraging opgetreden. 

 En als tweede willen we u dan ook meegeven dat verdere vertraging bij onze leden 
zeer, zeer slecht zou vallen. 



 NKSV de Batavier, als derde punt is geen voorstander van drijvende objecten 
benedenstrooms van de bruggen, als die, het vaargebied en de waterevenementen 
zouden kunnen belemmeren. Of ze nu van de roeivereniging De Waal zijn of van 
andere geinteresseerden dat maakt ons eigenlijk niet zoveel uit, maar als deze 
plannen niet voldoende duidelijk of doordacht zijn dan vinden wij dat we in dit 
bestemmingsplan nog geen besluit kunnen opnemen. 

 Ten vierde ondanks dat het lang geduurd heeft vinden we dat alle clubs in dit project 
een eerlijke kans hebben gehad om deel te nemen. En dat het haalbaar is geworden 
binnen normale breedtesporttermen.  De gemeente heeft daarin een 
verantwoordelijke rol in genomen. 

Concluderend. Het aangepaste bestemmingsplan geeft voldoende ruimte voor ons, maar 
ook andere verenigingen om te kunnen blijven sporten. We doen hierbij een sportief 
beroep op roeivereniging de Waal om voor dit deel van het watersportplan, Bastion en 
omgeving niet voor extra vertraging te zorgen. Het plan blokkeert op geen enkele 
manier eventuele plannen van die vereniging, die kennelijk nu nog onvoldoende 
voldragen zijn. En in watersporttermen, met het varen van je eigen koers, win je soms en  
soms verlies je, maar hoe het ook uitvalt, je zult wel zelf de consequenties moeten 
dragen. 
Namens onze vereniging NKSV de Batavier, maar waarschijnlijk dus ook namens andere 
verenigingen zoals Phocas, Aeolus, de Nijmeegse Reddingsbrigade en de Loefbijter, 
raden wij de gemeente dan ook aan om het voorliggende bestemmingsplan zoals het nu 
voorligt aan te nemen, zodat wij onze bladen vanuit het Bastion, spoedig in het water 
van de Spiegelwaal kunnen steken. 
Voor vragen zijn we natuurlijk beschikbaar, alvast hartelijk dank, mijn naam is Cees 
Verhoef, ik ben oud-voorzitter en lid van de verhuisgroep van onze vereniging. Ik wens u 
veel en wijs besluit en nogmaals, we hopen dat het snel gaat.


